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Van de voorzitter

Wat het bestuur zeker ook niet graag in het water

ziet vallen is het lustrum van volgend jaar. Een

actieve lustrumcommissie is druk doendehet

nodige te organiseren; de plannen worden steeds

concreter. Om ook het uitgetrokken budget zoveel

mogelijk aan u als leden ten goede te laten komen

is het zaak dat u ook aan het georganiseerde

deelneemten de hiervoor geplande data vrijhoudt.

In deze en in de komende nummers van De

Korhaan kunt u hier meer over lezen.

Alhoewel het Coördinatieteam Avifauna meer dan

haar best doet, ervaart het bestuur het als steeds

lastiger dat er nog geen nieuw bestuurslid Avifauna

gevonden is. Daarom bij deze wederom de oproep

om u hiervoor aan te melden, dan wel het bestuur te

attenderen op mogelijk geschikte en bereidwillige

kandidaten. Met ons lustrumjaar 2007 zo dichtbij

zou dat een mooi cadeau zijn. Een mooi moment

om u wat vrijblijvender te verdiepen in het wel en

wee van onze vereniging is de aanstaande

algemene ledenvergadering van 23 november a.s..

De uitnodiging en de agenda hiervoor vindt u

elders in deze Korhaan, evenals de begroting die

dan behandeldzal worden. Het is verheugend dat

aanzienlijk meer sub- en werkgroepen hun best

hebben gedaan hun toekomstig beleid aan de hand

van cijfers uit de doeken te doen. Dit draagt bij tot

een beter inzicht in de activiteiten van onze

vogelwerkgroep. Daar het hier niet alleen om

cijfers, maar ook om de activiteiten en doel-

stellingen van het komendjaar gaat, roep ik u allen

op om dan aanwezig te zijn en mee te praten.

Bovendien is dat een goede gelegenheid om in

contact te komen met andere leden. Wellicht

ontdekt u door dit alles nog activiteiten van onze

vereniging die u zo aanspreken, dat u daaraan mee

wilt gaan doen.

Tot slot nog enkele korte mededelingen. Onze

Turkijegangers zijn gelukkig weer veilig

teruggekeerd na een zeer geslaagde reis waarover u

elders in dezeKorhaan meer kunt lezen.

Voorts is in beginsel overeenstemming bereikt met

de Vogelwacht Utrecht over de verdeling van de

gelden uit het Fonds "Red de Weidevogels in

Eemland”, door ieder de helft toe te kennen Op de

komende algemene ledenvergadering hoopt het

bestuur wat meer informatie te kunnen geven,

waaronder over de plannen die er zijn om het

vrijkomende geld te gaan besteden.

Erik+Hans van Stigt+Thans

Zoals velen al vernomen hebben heeft ons gewaar-

deerde erelid Jelle Harder de Paul Fentener van

Vlissingen/AD Natuurprijs gewonnen met het

IJsvogelproject dat onder zijn bezielende leiding

door onze eigen IJsvogelwerkgroep wordt

uitgevoerd. Jelle won zowel dejury- als de

publieksprijs. Alhoewel hij hiermee - ook door het

bestuur - al vele malen is gefeliciteerd, wil ik dat

hier als voorzitter graag nog eens overdoen. Jelle

van harte gefeliciteerd en ook bedankt dat je onze

vogelwerkgroep zo positief op de kaart hebt gezet,

ook al werkten de diverse media daar niet altijd

even goed aan mee dooronze vogelwerkgroep

verkeerd te benoemen(IJsvogelwerkgroep Het

Gooi, de Vogelwerkgroep van Landschap Noord-

Holland, om maar enkele opvallende vergissingen

te noemen). Ook de “blauwe flitsen” uit ons werk-

gebied mogen je trouwens dankbaar zijn en niet

slechts voor het verleden, maar ook voor de toe-

komst, want de bijbehorende flinke geldprijs zal

aan hen ten goede komen. Voor verdere informatie

verwijs ik u naar de verdere inhoud van deze

Korhaan.

Een andere mooie gebeurtenis viel helaas wel in

het water. Door het slechte weer heeft onze

jubilerende Telpost haar jubileum niet publiekelijk

kunnen vieren en is niet deelgenomen aan de

wereldwijde World Birdwatch telling. Niettemin

gaan wij er van uit dat de gedreven leden van onze

Telpost zichzelf een mooi jubileumjaar zullen

bezorgen met opnieuw grote aantallen

waarnemingen en van tijd tot tijd bijzondere

soorten, die tegenwoordig zelfs al in de “hitlijst”

van waarneming.nl te vinden zijn.

een treintje vale pijlstormvogels hoven de Bosporus -foto Rien Rense


